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PROCES – VERBAL 
 
 

încheiat în cadrul şedinţei extraordinare, cu convocare de îndată, 
 a Consiliului Local Municipal Brăila din data de 20.11.2024, ora 10:30,  

Sala Companiei de Utilități Publice ”Dunărea” Brăila S.A. 

 
 
 
 

Domnul Drăgan Ion – Secretarul General al Municipiului Brăila: 
 Doamnelor şi Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, în conformitate cu prevederile         
art. 133 alin. (2) lit. a) și art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (4) și alin. (5) din O.U.G. nr. 57/2019, 
privind Codul administrativ, prin Dispoziţia Primarului Municipiului Brăila                           
nr. 3805/19.11.2024, a fost convocată de îndată şedinţa extraordinară de astăzi a 
Consiliului Local Municipal Brăila. 

Prin H.C.L.M. Brăila nr. 620/07.11.2024 a fost aleasă ca preşedinte de şedinţă 
pentru luna noiembrie 2024 doamna consilier local BOBI SILVIA, pe care o invit să preia 
conducerea lucrărilor ședinței de astăzi.  

 
Doamna consilier BOBI SILVIA, Preşedinte de şedinţă:  

Doamnelor şi domnilor consilieri, domnule Primar, vă asigur că lucrările prezentei 
şedinţe se vor desfăşura în conformitate cu prevederile art. 137 din O.U.G. nr. 57/2019, 
privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, iar în acest sens vă 
informez că în urma apelului nominal făcut de domnul Ion Drăgan, Secretarul General al 
Municipiului Brăila, sunt prezenţi 23 consilieri, doamna consilier Ion Carmen, doamna 
consilier Ivașcu Nicoleta, doamna consilier Marcu Mirela – Andreea, domnul consilier 
Oancea Sorin, domnul consilier Orzan Răzvan – Ionuț, doamna Rădulescu Daniela – 
Elena, domnul consilier Vărzaru Dan – Andrei și doamna Voineag Cristiana participă 
online la ședință, prin conectare la platforma de videoconferință ZOOM, astfel şedinţa fiind 
legal constituită. 
 Doamnelor şi domnilor consilieri, aşa cum aţi luat la cunoştinţă prin convocarea 
făcută, vă propun spre aprobare proiectul ordinii de zi. 

 
1) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila și de către 

Viceprimarii Municipiului Brăila, doamna Doinița Ciocan și domnul Alexandru 
Jantea – Crican, privind: Acordarea unor ajutoare de urgență familiilor și persoanelor 
afectate de explozia produsă în data de 19.11.2024 pe raza Municipiului Brăila.  

 
2) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila și de către 

Viceprimarii Municipiului Brăila, doamna Doinița Ciocan și domnul Alexandru 
Jantea – Crican, privind: Rectificarea bugetului local al municipiului Brăila, pe anul 2024.  
 

3) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila și de către 
Viceprimarii Municipiului Brăila, doamna Doinița Ciocan și domnul Alexandru 
Jantea – Crican, privind: Rectificarea bugetului general centralizat al municipiului Brăila, 
pe anul 2024.  

 
4) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Îndreptarea unor erori materiale strecurate în Metodologia de selecție a partenerilor 
relevanți din cadrul societății civile de la nivelul Zonei Urbane Funcționale Brăila, aprobată 
prin H.C.L.M. Brăila nr. 274/29.05.2024.  

- Cine este pentru ? 
 - Cine se abţine ? 

- Cine este împotrivă ? 
Cu 21 de voturi ”pentru” și 2 abțineri ale doamnelor consilier Ion Carmen și Ivașcu 

Nicoleta ordinea de zi a fost aprobată. 
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Trecem la dezbaterea punctului 1 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila și de către Viceprimarii Municipiului Brăila, 
doamna Doinița Ciocan și domnul Alexandru Jantea – Crican, privind: Acordarea 
unor ajutoare de urgență familiilor și persoanelor afectate de explozia produsă în data de 
19.11.2024 pe raza Municipiului Brăila. 

Comisiile nr. 1, 2, 3, 4, 5?  
Discuţii? 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Doamnelor și domnilor consilieri, vreau să vă mulțumesc pentru că astăzi participați 

în unanimitate la această ședință convocată aseară la o oră târzie. Tragedii se pot 
întâmpla întotdeaua, fără ca cineva să-și dorească acest lucru și cel mai important este 
ca în acele momente toate instituțiile cu atribuții, și dumneavoastră consilierii, să dea 
dovadă de implicare, pentru a interveni în mod rapid, eficient, dar mai ales pentru a-i ajuta 
pe cei care au nevoie.  

Vreau să mulțumesc în numele tuturor brăilenilor celor care și-au făcut treaba, 
celor care s-au implicat și mă refer în mod special la cei de la I.S.U., de la Poliția 
Națională, la cei de la Poliția Locală, ce asigură paza permanentă, astfel încât în scara 
respectivă să aibă acces doar cei locuiesc acolo sau persoanelor care îi însoțesc pe cei 
care locuiesc acolo. Vreau să mulțumesc celor de la societatea Polaris, care au intervenit 
imediat pentru curățarea domeniului public. În acest moment este lăsat un container 
pentru cei care locuiesc în zona respectivă, astfel încât să poată să-și depoziteze gratuit 
tot ce au de aruncat din casa lor afectată. De asemenea, vor interveni, după ce vor 
permite cei de la I.S.U., pentru debarasarea molozului și a altor lucruri avariate din 
apartamente. Vreau să mulțumesc Prefecturii și instituțiilor publice coordonate de aceasta 
pentru implicarea lor, dar în mod special vreau să le mulțumesc celor doi Viceprimari și 
celor de la Direcția de Asistență Socială care au venit ieri acolo și s-au implicat, doamnei 
director de la Grădinița nr.8 ”Palatul de Cleștar” și personalului de acolo, care au dat 
dovadă de o foarte mare ospitalitate și le-au oferit ceai și un sandviș celor care nu aveau 
căldură, dar mai ales că i-au primit în spațiile lor. Vreau să mulțumesc public societății 
Stimex care s-a oferit pe cheltuiala ei să pună în mod total gratuit toate geamurile și 
tâmplăria PVC de la grădiniță. Acesta este motivul pentru care nu se regăsește pe 
ordinea de zi niciun fel de sumă pentru reabilitarea grădiniței și înlocuirea geamurilor și a 
tâmplăriei PVC. Societatea Stimex face acest lucru în mod gratuit, fără ca cineva să îi 
roage. Ei au dat un telefon la Primărie și s-au oferit, dovadă a solidarității de care putem 
să luăm act atunci când cei din mediul privat vor să fie parte activă a societății. Vreau să 
mulțumesc și unor oameni care nu sunt vizibili, dar care se implică. Așa cum ați observat 
la ora 21.51 ați primit materialele. Pentru ca acest lucru să poată fi posibil domnul 
Secretar General al Municipiului Brăila a trebuit să rămâna cu echipa de la Serviciul 
Hotărâri, cu cei de la Serviciul Juridic, cu cei de la Contabilitate și de la Direcția de 
Asistență Socială. S-au implicat și pentru ei nu a contat că este ora 21, că i-a apucat 
21.30 până au terminat toate documentele. Poate nu vor recupera acel timp, dar au pus 
în prim-plan nevoia acelor oameni de a fi ajutați și interesul de a reprezenta cu cinste 
Primăria și vreau să le mulțumesc pentru acest lucru.  

Vom face niște propuneri vis-a-vis de sumele pe care o să le acordăm și pentru că 
sunt prezenți și reprezentanții mass-media aici aș vrea să nu publice numele persoanelor 
respective, ci doar sume, pentru că trebuie să protejăm datele respective.  

Am considerat că este absolut necesar să oferim condiții de cazare decente celor 
care au nevoie de aceste lucruri. Nu sunt foarte mulți cei care au nevoie, pentru că s-au 
descurcat, pentru că au rude care îi ajută, pentru că solidaritatea funcționează în aceste 
momente. Dacă la cheltuielile de cazare o să vedeți o sumă mai mare este pentru că am 
zis să fim prevăzători în eventualitatea în care ea va fi folosită. Sumele care nu vor fi 
cheltuite se vor reîntoarce la bugetul local al municipiului Brăila și am vrut să menționez 
acest lucru din start.  

Mai departe este opțiunea dumneavoastră, votul aparține fiecărui consilier, dar sunt 
convins că dumneavoastră o să analizați cum este cel mai bine în această situație și 
vreau să vă mulțumesc.         
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Domnul consilier Cîrligea Florin - Eugen:  
Domnule Primar, stimați colegi, vă propun ca să fim solidari cu cei afectați, astfel 

indemnizațiile de Consiliu Local, aferente lunii noiembrie, să le donăm sinistraților. Aș 
vrea să supunem la vot.  

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Nu este nevoie să supuneți la vot. Puteți face acest gest dumneavoastră personal, 

fără a supune la vot.  
 
Domnul consilier Cîrligea Florin - Eugen:  
Nu este vorba de un gest personal.  
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Un gest personal al consilierilor.  
 
Domnul consilier Cîrligea Florin - Eugen:  
Da.  
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Dar nu se supune la vot, fiind o chestiune care vă aparține și puteți face acest 

lucru. 
 
Domnul consilier Cîrligea Florin - Eugen:  
Am înțeles. Aș vrea ca toți consilierii locali să-și doneze indemnizația.  
 
Domnul Drăgan Ion – Secretarul General al Municipiului Brăila: 
Vă rog să îmi permiteți o intervenție. Nu putem aproba o hotărâre prin care să 

redirecționăm indemnizațiile.  
 
Domnul consilier Cîrligea Florin - Eugen:  
Nu este o hotărâre, ci este o chestie de bun simț, o chestie de a fi alături de cei 

sinistrați. Aș vrea să putem ști cine dintre noi este de acord sau nu este de acord. Poate 
să rămână la latitudinea fiecăruia, nu este obligatoriu. Eu am făcut doar o propunere și o 
rugăminte către colegi.  

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Domnule consilier, apreciem propunerea dumneavoastră, însă pe procedură nu o 

putem supune la vot, fiind un gest individual. Cu siguranță vor fi consilieri care vor face 
acest lucru și consilieri care o vor face fără să dorească să devină public acest lucru, ca 
urmare a faptului că gesturile de bun simț sau donațiile nu trebuie făcute întotdeauna cu 
spectacol, scuzați-mi termenul.  

 
Doamna consilier BOBI SILVIA, Preşedinte de şedinţă:  

Se supune la vot proiectul de hotărâre: 
 - Cine este pentru ? 

  - Cine se abţine ? 
 - Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
Trecem la dezbaterea punctului 2 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila și de către Viceprimarii Municipiului Brăila, 
doamna Doinița Ciocan și domnul Alexandru Jantea – Crican, privind: Rectificarea 
bugetului local al municipiului Brăila, pe anul 2024. 

Comisiile nr. 1, 2, 3, 4, 5?  
Discuţii? 
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Se supune la vot proiectul de hotărâre: 
 - Cine este pentru ? 

  - Cine se abţine ? 
 - Cine este împotrivă ? 
 Cu 21 de voturi ”pentru” și 2 abțineri ale doamnei consilier Ion Carmen și a 

domnului consilier Ioan Cristian – Laurențiu, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
Trecem la dezbaterea punctului 3 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila și de către Viceprimarii Municipiului Brăila, 
doamna Doinița Ciocan și domnul Alexandru Jantea – Crican, privind: Rectificarea 
bugetului general centralizat al municipiului Brăila, pe anul 2024. 

Comisiile nr. 1, 2, 3, 4, 5?  
Discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre: 
 - Cine este pentru ? 

  - Cine se abţine ? 
 - Cine este împotrivă ? 
 Cu 22 de voturi ”pentru” și o abținere a domnului consilier Ioan Cristian – 

Laurențiu, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
Trecem la dezbaterea punctului 4 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Îndreptarea unor erori materiale 
strecurate în Metodologia de selecție a partenerilor relevanți din cadrul societății civile de 
la nivelul Zonei Urbane Funcționale Brăila, aprobată prin H.C.L.M. Brăila nr. 
274/29.05.2024. 

Comisiile nr. 1, 2, 3, 4, 5?  
Discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre: 
 - Cine este pentru ? 

  - Cine se abţine ? 
 - Cine este împotrivă ? 
 Cu 21 de voturi ”pentru” și 2 abțineri ale doamnelor consilier Ion Carmen și Ivașcu 

Nicoleta, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Declar închise lucrările şedinţei extraordinare. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Preşedinte de şedinţă: Bobi Silvia                    ___________      
 
 
Secretarul General al Municipiului Brăila: Drăgan Ion        ___________ 

 

 
 
 
  Jalbă Ionuț / 4ex. 


